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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Miért megy szembe a kisebbségek érdekeivel?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A kérdésre
írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kállai Ernő a kisebbségi jogok országgyűlési biztosa a következőket mondta oktatási bizottsági
meghallgatásán :

„ : . .felfogásom szerint az integráció nem arról szól, hogy hány darab gyerek ül egymás mellett ,
és az hány százalék. . . . sokkal inkább a minőségre helyezném a hangsúlyt”

„ . . .elsőre azt gondoltam, hogy az integrációs normatíva jó dolog lesz . Aztán a tudományos
kutatások nagyon gyorsan bizonyították, hogy ez nem lesz jó, mert pénzért nem lehe t
megvásárolni a többségi társadalom szolidaritását . ”

„ . . .csak komplex módon, a családdal való foglalkozás, körülmények jobbá tétele,
munkahelyteremtés, tehát egy komoly szociális munka segítségével lehet eredményeket elérn i
ezen a területen . ”

Tisztelt Miniszter Úr !

Egyetért-e Ön a fenti megállapításokkal? Ha igen, miért megy szembe a kisebbsége k
érdekeivel?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19 .

Révész Máriusz
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